
Verner Baltzer, TR og Lærer på Timring Skole, Herning Kommune 

Genopstiller til kredsstyrelsen og som kongresdelegeret. 

 

HLF dækker to kommuner, begge med små og store skoler. For mig er det vigtigt, at 

repræsentationen i kredsstyrelsen er så bred som muligt. 

 

Til daglig arbejder jeg på en af Herning kommunes mindre skoler og ved, hvilke 

fordele og ulempe det fører med sig. Vi kender alle kollegerne og eleverne, kan 

hurtigt koordinere indbyrdes og lave aftaler. Vi ved også at en lille elev årgang giver 

bøvl med resurserne, og at vi ikke er så mange til at dække de mange opgaver. 

Der er også fordele og ulempe ved arbejdet på en større skole. Dem er jeg bare ikke 

helt så godt inde i. 

 

Jeg blev uddannet i 1993. Gennem årene har jeg stiftet bekendtskab med mangt og 

meget; stort set alle skolens fag fra håndarbejde til geografi, fra musik til natur-

teknologi (og det ind imellem); jeg har været meebook-pilot, læse/stave-test lærer, 

færdselskontaktlærer og en masse mere af samme slags; jeg har en kort overgang 

været konstitueret stedfortræder/leder. Lige nu er jeg ud over at være at lærer også it-

superbruger, plc/cicero ansvarlig og vikardækker. 

 

Gennem årene har jeg fået skudt i skoen, at jeg er arbejdsom, ambitiøs, 

kompromissøgende, pragmatisk, politisk ukorrekt, lyttende, idérig……og det der er 

værre (eller bedre).  

De egenskaber har jeg brugt i mit virke som TR, som jeg blev valgt til første gang i 

1999. At mine kolleger skal have så gode arbejdsvilkår som muligt, samtidig med at 

skolen skulle fungere optimalt - vi er jo nærmest som én stor familie - har altid haft 

høj prioritet i mit virke som TR. Og jeg synes også, jeg er lykkedes ganske godt med 

det. Selv med det store bump på vejen i 2013 og den forfærdelige Lov409, som jo nu 

heldigvis er fortid. A20 og skoleplansarbejdet er et godt skridt i den rigtige retning, 

men vi er langt fra i mål. 

Den overenskomst vi skal stemme om om lidt giver os ikke bedre arbejdsvilkår. Men 

den næste, A26, skal adressere arbejdstid med mere end fluffy hensigtserklæringer, 

ellers bliver det et nej-tak herfra. 

 

Alt dette vil jeg efter bedste evne bringe med over i kredsstyrelsesarbejdet. Jeg vil 

bidrage med engagement og interesse, med hjerte og fornuft, med opklarende, 

undrende og skæve spørgsmål. 

Så stem på mig. 
 


